

## الاسم الرباعي واللقب

ايات رياض هادي سواي الهلالي



## الخبرات العملية

- حاصلة على شهادة البكلوريوس من جامعة واسط – كلية التربية سنة 2018-2019 .
- حاصلة على شهادة الماجستير في العلوم التربوية والنفسية – تخصص / علم نفس النمو من
- جامعة بغداد – كلية التربية ابن رشد للعلوم الانسانية سنة 2023 .

## المؤهلات العلمية

- حاصلة على شهادة البكلوريوس من جامعة واسط – كلية التربية سنة 2018-2019.
- حاصلة على شهادة الماجستير في العلوم التربوية و النفسية – تخصص/علم نفس النمو من
- جامعة بغداد – كلية التربية ابن رشد للعلوم الانسانية سنة 2023.

## الدورات التدريبية

- حاصلة على شهادة كفاءة اللغة الانكليزية من جامعة واسط.
- حاصلة على شهادة كفاءة اللغة العربية من جامعة واسط.
- حاصلة على شهادة كفاءة الحاسوب من جامعة واسط.

## البحوث المنشورة

بحث مستل بعنوان

تطور فهم الاطفال للمعرفة الاستنتاجية THE Development of childrens  
(understanding of Inferental Knowledge)

في مجلة نسق وليست من ضمن المجالات المفترسة بأعتمادية قسم الشؤون العلمية – جامعة بغداد

## معلومات الاتصال

رقم الهاتف: 07819043888

alhlaYaYou@gmail.com

الجنس: انثى

تاريخ التولد: 21-10-1997

الحالة الاجتماعية: عزباء

السكن: واسط /كوت

الجنسية: عراقية

اللغة الام: العربية

## العنوان الوطني

## المهنة

التدريس

اللغة العربية



## Name & Personal Brief

Ayat Riad Hadi Sawadi Alhlaly

## Contact Info

Phone NoMBER: 07819043888

Email:alhlalyyou@gmail.co

sex: female

Birthday: 1997-10-21

Social status: single

Waste-kut: Wasit/ Kut

Nationalilty: Iraqi

Language: Arabic

## Skills

Teaching

## Languages

Arabic

## Experience

- She holds a bachelor's degree from Wasit University - College of Education in 2018-2019.
- Obtaining a master's degree in educational and psychological sciences specializing in developmental psychology
- University of Baghdad - College of Education, Ibn Rushd, Human

## Education

- She holds a bachelor's degree from Wasit University - College of Education in 2018-2019.
- Obtaining a master's degree in educational and psychological sciences specializing in developmental psychology
- University of Baghdad - College of Education, Ibn Rushd, Human Sciences in 2023

## Courses

- She holds an English language proficiency certificate from Wasit University.
- She holds an Arabic language proficiency certificate from Wasit University.
- She holds a computer proficiency certificate from Wasit University.

## Published articles

Retracted research entitled

The Development of children's understanding of Inferental Knowledge)

In Nasq magazine, which is not among the predatory journals, according accreditation of the Department of Scientific Affairs - University of Bagh